
Referat fra møte i Foreldrenes arbeidsutvalg (FAU) ved Eventyrskogen og 
Krohnengen skole 
 
Tid: Tirsdag 15. mars 2016 kl. 18001930  
Sted: Personalrom, Krohnengen skole 
 
Til stede: Marte Oppedal Berge (1K), Cathrine Knapstad Larssen (7), EvaMarie Tveit (2K), 
Anders S. Valen (3E), Cathrine Wiseth (4K), Morten Solheim (2E), Merete Heggernes (2K), 
Lena Teigland (3K), Tor Rune Lade (leder) (ref) (3K). 
 
Rektor Per Songstad var til stede og informerte om sak 3. 
 
Sak 1: Godkjenning av innkalling  
Innkalling til møtet ble godkjent. 
 
Sak 2: Godkjenning av referat  
Referat fra FAUmøtet den 12. februar 2016 ble godkjent. 
 
Sak 3: Informasjon fra rektor 

● Årets brukerundersøkelse ved skolen ga 57 % tilbakemelding, en økning på 15 
prosentpoeng fra forrige undersøkelse. Ikke alle foreldre mottok SMSvarsling sendt 
fra skolen i forbindelse med undersøkelsen. Skolen jobber med å forbedre systemet 
for SMSvarsling. 

● Skolens kjeller renoveres og bygges om for å gi elevene tilgang til forskning, 
formidling og flerbruksrom. 

● Det er tre skolestartere med tilhørighet på Krohnengen som har søkt plass på 
Eventyrskogen. Det er ikke kapasitet til dette på Eventyrskogen og disse elevene 
tilbys sin ordinære plass på Krohnengen, i tråd med nærskoleprinsippet. 

● Rektor informerte om tre ulike tilbydere av fotoårbok. Skolen har positiv erfaring med 
Ariel. FAU og rektor er enige om å velge Ariel som leverandør av årets bok. 

● Bergen kommune er med i forskningsprosjektet “Two Teachers”. Forskere skal sette 
inn rundt 150 ekstra lærere fordelt på 75 norske skoler, deretter skal man finne ut om 
dette gir bedre læreresultater. Krohnengen skole skal delta i prosjektet, som går over 
fem år. FAU viser til utdanningsnytt.no for mer informasjon. 

● Foreldre ved skolen har blitt oppringt av buekorps som ønsker å verve elever etter å 
gitt informasjon om korpset på skolen. Dette er ikke i henhold til avtale mellom skole 
og buekorps. Buekorps får anledning til å informere på skolen, men ikke samle inn 
elevnavn og kontaktinformasjon. Rektor kontakter aktuelt buekorps og avklarer.  

 
Sak 4: Opprette 17. maikomité 

● På grunn av fravær i møte ble det ikke satt en komité. Saken utsettes til neste møte. 
 
Eventuelt 
FAU ønsker å samle praktisk informasjon fra årets 1. trinn og gi dette som “startpakke” til 1. 
trinns FAUrepresentanter neste skoleår.  
 



 
 
 
 


